
 
 

 
 

PŘIHLÁŠKA NA NEVOLENOU POZICI V SČSF 
 

Pozice, na kterou kandiduješ: Párty koordinátor 

Jméno a příjmení: Tomáš Mikeš 

Adresa trvalého bydliště: Malšovice 123, Malšovice, 405 02 

 

Ročník a obor studia: Farmacie, 1. ročník 

Datum narození: 14.09.1997 

 

 

Dosavadní zapojení se do fungování SČSF či zkušenosti z jiné studentské organizace: 

 

 Moje zapojení ve spolku doposud nebylo zcela valné. Pokud by se ale počítala účast 

na akcích spadajících pod spolek, poté se dá říct, že tam nemalá aktivita byla. Už od 

seznamováku, kdy jsem poznal, jak super lidi ve spolku jsou, přes spolková piva, až po 

náhodná setkání u piva v realu (wow…to vypadá, že šlo jenom o piva). Podílím se na chodu 

tiskárny, ale cítím, že bych chtěl proniknout do spolku trošku víc a například i něco vytvořit. 

 

 

Tvé vize a plány na rozvinutí Spolku v nadcházejícím roce: 

 

 V rámci pozice, na kterou kandiduji, bych rád spojil příjemné s užitečným. 

Samozřejmě doba byla zlá a jelikož jsem v 1. ročníku, tak sám moc dobře vím, jak je těžké se 

seznámit s novými spolužáky, a to i v rámci studijní skupiny. To by byl můj cíl v prvním 

období. Dále mám v hlavě poměrně dost tematických akcí, které bych rád zrealizoval. 

 Jednou z nich je projekt Farmquiz liga. Jednalo by se o soutěž/ligu v Pub quizu 

samozřejmě i s farmáckou tématikou. Bylo by několik kol (od novinek a současného dění, 

farmacie, až po něco pro pobavení a podobně). Samozřejmě je to v rámci Párty 

koordinátorství, takže by se vše odehrávalo v baru, či obdobném zařízení s dostatečným 

zázemím. 

 Nejedná se o jediný nápad, který v hlavě mám. Další by se mohli realizovat společně 

s ostatními. 

 



 
 

 
 

 

 

 

 

Motivační dopis: 

  

 Párty, párty, párty… 

Pivo, panáky, hudba, pizza a tanec… To právě slovo „párty“ pro hodně lidí znamená. Proč ale 

nespojit příjemné s užitečným a něco zajímavého se v rámci párty dozvědět? To by byl jeden 

z mých cílů v pozici Párty koordinátora.  

V hlavě mám spoustu nevyužitých nápadů, kterými zle zpříjemnit bytí na této škole. 

Občas je potřeba si odfrknout a odreagovat se. Vše není jenom o pití piva v baru. Ale proč si 

třeba u pití alkoholu trošku nezasoutěžit? Proč neokořenit nudný večer nad učením? To vše 

bych chtěl zpřístupnit i těm nejméně sociálně přístupným lidem, kteří se třeba zprvu necítí 

na to, někam vyrazit.  

Protože každý si zaslouží zažít ten pravý studentský život… i na FARMACII! 
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